
Giiteborgs Bridgefeirbu nd

Protokoll

Styrelsemote - 2

Plats: Bridgens hus, J A Wettergrens Gata 5

Tid: onsdagen den 7 november 2018, kl. 14.00

Avtackningsceremoni:

Hdr h6ll Kalle R ett lysande tal till Mabel Leman och tackade fcir den tid dd hon har skott Goteborgs
Bridgeforbunds riikenskaper och ldmnade over present och blommor.

Ndrvarande: Ordf. Kalle Rasmusson, Gunnar Ostgdrd Olsson, Bo Wallmander, Jan Jensen, Bjorn
Sdrling, Sven-Olof Jarkvist, Alf Borjesson och Bo Hillstrom.

Frinvarande: Sten-Ake Thunberg och Birgit peters6n.

1. Motets cippnande:

Kalle Rasmusson forklarar motet oppnat och hdlsade alla vdlkomna och speciellt till Sven-Olof och
Alf.

2. Val av Justerare:

Alf Borjesson valdes till justerare.

3. F6regiende protokoll:

6odkdndes och lades till handlingarna

4. Marknads plan 2OL8/2O19:

Vi skalf ha som m6l att oka medlemsantalet under innevarande 3r, med avstem ning2O/g2019. Vi var
i distrikt 1514 st. denna dag.

Det borde vara upp till varje klubb att gora en presentation om sin klubb hos Arnes Bridgeskola.

Oka antalet besokande till Bridgens hus med 5 %.

Vad gor vi for att oka, utmaningen for att fler skall komma till Bridgens Hus forst till Arnes
Bridgeskola ddrefter till klubbarna.

Finns det ldnkar si man kommer fram till Arnes Bridgeskola b6de pd gamla och nya hemsidan?

5. Projekt som vijobbar med redovisas ndr dessa blir klara eller ndr ndgot speciellt hdnder:

Framstdllning av ny bridge lathund.



Generationsbridgen som skotts lopande av Bjorn.

Koder f6r larm, behovs en komplett lista vem som har vad.

5M for juniorer iGoteborg.

Foto nya styrelsen, Bobo skoter detta.

Reklam pi kortlekar och reklamskdrmar. (Bobo & Kalle)

ldder frSn BK Albrekts.

Mail utskick river den nya hemsidan.

6. Juniorklubb samt juniorutveckling:

Pi juniorutvecklingen vill vi satsa pi ungdomar i gruppen t6-25 ir, vi kommer att annonsera pi
hogskolor och Chalmers. Milsdttningen dr att starta en kurs pA Bridges Hus med detta och att s6ka

bidrag for utbildnings/mentorsbidrag och att fi bidrag frdn Gtiteborg Fritid till detta. ld6 p6

kursansvarig finns.

Vad skallvi locka junior med, skall vi ligga dessa tdvlingar pi Liseberg?

7. Ekonomi:

Sven-Olof rapporterade vad som har hdnt sedan han tog over och vad som behdvs for att jobba

vidare med fullmakter mm.

8. Framtidssatsningen:

Sinka hyreskostnaden pi Bridgens Hus inkl. parkeringsplatser f6r spelande och till Arnes Bridgeskola,

Gruppen jobbar vidare med detta.

9. Uppsokande verksamhet:

Gciteborgs Bridgeforbunds styrelse skallge sig ut och informera om vad som hdnder i distriktet och

berdtta om Bridgens Vdnner.

10. MikaelKardell:

Hdr dr allt klart nu, vi tackar vir styrelseordfcirande for ett bra jobb.

11. Arbetsbelastningen Bjorn:

Hdr dterkommer Gunnar och Sten-Ake

12. Ovriga frigor:

Rapport frin G6teborgs Stad om oversyn av stadens modell for foreningsbidrag lijmnades. Frigan var

luddig och inget svar ldmnades.



Spelkostnad vid silver och gu ldtiivlingar, diskuterades.

Friga dr skatter och avgifter ar betalda? Svar Ja.

DM-tdvlingar mAste f5 status att vara f6r alla, det skall vara trevligt att spela bridge. Bridgens Vdnner

sttiller upp och sponsrar alla DM t5vlingar i 6r.

Ny kurs fdr hjiirtstartare skall sdttas i g6ng. Ansvar Jan J. Samt att vi skall registrera upp alla som har

utbildningen p6 dessa. I f6rsta hand skall spelledare kallas till kurs.

Bokslut och verksamhetsberdttelsr-fbr 2OL712018 fr6n Svenska Bridgesf6rbundet ldmnades.

Avstdnga spelare, svar dr att det dr upp tillvarje klubb att wara pi detta.

Det kommer att gi ut en unders6kning/enkdt till alla spelledare som kommer att sammanstdllas.

13. Niista mdte:

Den 6 december 2018 klockan 15.00 pA Bridgens Hus.

14. Mdtets avslutande:

Kalle Rasmusson avslutade m6tet och tackade alla f6r visat intresse.

Justeras:


